
                           
Protokollutskrift  

Ombudsmøtet i Lonås grendehus, lørdag 7. desember 2013 kl. 11.00. 

 

1. Åpning. 

Asbjørn Lunsæter fra Lonås skytterlag ønsket velkommen til Lonås. 

Samlagsleder Stein Narjord ønsket velkommen til ombudsmøtet. 

  

2. Opprop/konstituering/adm.  

Møteleder: Stein Narjord. 

Protokollfører: Ragnar Sollid. 

To til å underskrive protokollen: Martin Grådal og Iver Nymoen. 

Tellekorps: Idar Moseng og Eilif Kokkvoll. 

36 ombudsmenn til stede. 

Ingen merknader til innkalling/sakliste. 

 

3. Årsmelding 
m

/resultatvedlegg. 
Følgende kommentarer framkom: 

Kurs/samlinger: Det har blitt avholdt ei samling for lagene som har Kongsberg-

elektronikk. 

Stevner: Egil Wikan etterlyste pressedekning av stevner. Han mente at arrangørene 

burde opprette en pressekontakt som kontakter pressen for å serve avisene med 

resultater m.m. 

Hans Sollid mente at live-visning og resultatservice under stevner er viktig for de lag 

som har mulighet til det. 

Thorbjørn Liell mente at bruken av sosiale medier var viktig. 

Sportslig oversikt: Marit Halvorsen tok pallplassering under NM skogsløp med 

skyting under Landsskytterstevnet. 

Årsmeldinga godkjent. 

 

Egil Wikan orienterte om aktiviteten til Satsningsgruppa. 

 

4. Årsmelding fra ungdomsutvalget. 

Erik Livoll refererte denne. 

Det bør nevnes at 3 av 4 nord-østerdøler i rekruttfinalen felt under LS på Oppdal  

representerte Tynset. 

Årsmeldinga godkjent. 

 

5. Regnskap 2013. 

Det viste seg at det var uoverensstemmelse mellom regnskapet som var utsendt til 

lagene og det reviderte regnskapet.  

Revisjonsberetning ble opplest. 

Vedtak: Pga. uoverensstemmelse for revidert regnskap og framlagt regnskap må 

regnskapet revideres på nytt og sendes ut til lagene. Styret får fullmakt til å godkjenne 

regnskapet under forutsetning av at driftsresultatet er det samme. (inntekter/utgifter) 

 

6. Trekk i medlemsbidraget fra DFS for 2014. 

 Medlemsbidraget er falt bort (orienteringsak) 

 

7. Innkomne saker: Ingen. 

 

8. Fra styret 



a. Stevneinnskudd 2014.  

Styret foreslår uendret stevneinnskudd for 2014. Uendret stevneinnskudd vedtatt. 

 

Tillegg: Klassemedaljer deles ut på fullt mesterskap hvis alle får mulighet til å skyte 

fullt mesterskap. 

 

b. Reglement for samlagsstevnene. Ingen justeringer ble gjort. 

 

c. Terminliste 2014.  

 Det ble foretatt noen justeringer på datoer for arrangement. 

 

d. Østlandsmesterskap felt/finfelt. 

Styrets forslag: Samlaget dekker arrangementsinnskudd og gavepremier. Skyss og  

overnatting dekkes av deltagerne. Samlaget har ikke økonomi til å dekke  

skyss/overnatting. 

  

Per Kr.Bangen mente at samlaget bør koste dette for representasjonsskytterne. Gjerne  

Gjennom et bidrag fra skytterlagene. Stein Graneng støttet dette forslaget. 

Hans Sollid mente det var et individuelt aspekt også slik at en ikke kan forvente at 

samlaget dekker alt. 

  

 Saken ble utsatt til busjettbehandlingen. 

 

9. Orienteringssaker. 

 a. DFS sin framtid. DFS’ arbeidsgruppe jobber med saken. Stein Narjord informerte. 

 b. Budsjettsituasjonen i DFS. Kuttforslag. Stein Narjord informerte. 

 c. Orienteringsak: Rekruttering-synlighet – Kjell Ivar Lundkvist informerte om  

  samlagets tanker. 

Egil Wikan mente det var viktig å rekruttere, ikke minst til administrative jobber. Hans 

tips var å starte i det små. 

Asbjørn Lunsæter pekte på utfordringa med å rekruttere tidligere aktive skyttere. 

Thorbjørn Liell mente at bruken av sosiale medier i rekrutteringsøyemed var viktig. 

 Samlaget jobber videre med saken. 

 

10. Ombudsmøtet 2014.  Samlagsstyret foreslår: Ombudsmøtet for 2014 legges til Tylldal. 

Etter at Tylldal skytterlag hadde vegret seg for å ta på seg ombudsmøtet kom det 

forslag på Fåset skytterlag som neste års ombudsmøtearrangør. 

Vedtak: Ombudsmøtet for 2014 legges til Fåset. 

 

11. Budsjett 2014. 

Per Kr. Bangen foreslo å kreve inn kr. 10 pr. skytter fra skytterlagene iht. 

medlemsregisteret for bla. å dekke inn utgifter til ØM. 

Følgende justeringer ble gjort i budsjettet: 

Inntekt: Post 3220: kr. 28.000 Utgift: Post 6569: kr. 8.000 

  Post 6864: kr. 36.000   Post 6568: kr. 8.600 

Asbjørn Lunsæter mente at det på samlagsstevnene kunne reduseres til 1 

samlagsmedalje og 2 stjerner i mesterskapet for senior. Det må evt. bli sak på neste 

ombudsmøte. 

 Vedtak: Budsjett for 2014 vedtatt med justeringene nevnt ovenfor. 

 

Sak 8d (utsatt). 

 Vedtak: Samlaget dekker reise og opphold til deltagerne i ØM grovfelt og finfelt. 

 

12. Valg. Valget ledet av leder i valgkomiteen Idar Moseng. 

 Nytt styremedlem: Sigbjørn Nystuen, Øvre Rendal. 



 UK:  Britt Nesteby, Tolgen. 

  Per Gunnar Bakken, Dalsbygda. 

 Valgene ble ellers enstemmige iht. innstilling. 

 
 

Ivar Tamnes, Brekken/Ausund fikk DFS’ takkediplom for fortjenstfullt virke. 

John Kristen Ness, Nora fikk DFS’ takkediplom for fortjenstfullt virke. 

Egil Wikan, Nora, fikk DFS’ takkediplom for fortjenstfullt virke. 
 

John Kristen Ness, Nora ble utnevnt til æresmedlem i Nord-Østerdalskyttersamlag. 

Egil Wikan, Nora ble utnevnt til æresmedlem i Nord-Østerdalskyttersamlag. 

Iver Nymoen, Kvikne ble utnevnt til æresmedlem i Nord-Østerdalskyttersamlag. 

 

Kjell Ivar Lundkvist fikk blomster for sitt arbeid i samlagsstyret i 2 år. 

 

Utdeling av premier, medaljer og merker. Fra samlagstevner, dugleiksmerkeskyting, 

organisasjonsmedaljen. 
 

 

Lonås 7. desember 2013 

 

Martin Grådal  Iver Nymoen  Ragnar Sollid/protokollfører 

    (sign.)    (sign.)      (sign.) 


